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W dniach 10-12 czerwca br. odbyùy siæ doroczne zebrania Walnego 
Zgromadzenia czùonków Spóùdzielni. Podczas zebrañ zatwierdzono 
protokoùy z ubiegùorocznego WZ, sprawozdania: finansowe Spóùdzielni, 
Rady Nadzorczej oraz Zarzàdu. Okreúlono równieý sposób podziaùu 
nadwyýki bilansowej i udzielono absolutorium wszystkim czùonkom 
Zarzàdu za 2024 rok. 

Ponadto czùonkowie WZ podjæli ponownie uchwaùæ w sprawie 
oznaczenia najwyýszej sumy zobowiàzañ, jakà Spóùdzielnia moýe 
zaciàgnàã przy realizacji projektów w ramach programu Dostæpnoúã 
Plus. Ma to zwiàzek z przygotowywanymi, na wniosek mieszkañców  
i za zgodà Rady Nadzorczej, projektami na montaý wind w budynkach 
Stoczniowców 5 i Pomorskiej 3. Jednym z wymogów formalnych 
ubiegania siæ o poýyczkæ w ramach programu jest koniecznoúã 
podjæcia przez WZ uchwaùy wyraýajàcej zgodæ na okreúlenie 
najwyýszej sumy zobowiàzañ w celu zaciàgniæcia poýyczki celowej. 
Kwota maksymalna, jakà Spóùdzielnia bædzie mogùa zaciàgnàã stanowi 
równowartoúã dwóch wind. Zaciàgniæta poýyczka, zgodnie  
z zaùoýeniami programu, moýe zostaã umorzona (do 48% wartoúci)  
w przypadku speùnienia okreúlonych warunków. Natomiast pozostaùà 
kwotæ bædà spùacaã wyùàcznie wùaúciciele lokali budynków objætych 
projektem.  

Sporà czæúã obrad poúwiæcono bieýàcym sprawom Spóùdzielni. 
Przedstawiono dziaùalnoúã Spóùdzielni w ubiegùym roku – wykonane 
prace, dobre wyniki finansowe i niskie wskaêniki zadùuýenia, ale takýe 
zamierzenia. Rozmawiano takýe o zmieniajàcych siæ przepisach 
dotyczàcych tarcz ochronnych cen energii cieplnej, elektrycznej  
oraz gazu. Ponadto Prezes Zarzàdu Zbigniew Antochowski przedstawiù 
projekt inwestycyjny (dotyczàcy remontu ulic Kujawskiej i Pomorskiej), 
który zostaù zgùoszony do tegorocznej edycji Budýetu Obywatelskiego 
2026 i oczekuje na weryfikacjæ. Tegoroczne zebrania przebiegùy  
w spokojnej atmosferze. Frekwencja co prawda byùa niewysoka,  

ale byã moýe wynika to z tego, ýe dostæpnoúã do czùonków Zarzàdu  
w czasie godzin pracy Spóùdzielni sprawia, ýe duýo spraw  
jest wyjaúnianych na bieýàco. Podjæte zdecydowanà wiækszoúcià 
gùosów uchwaùy sà dowodem, ýe kierunek, w którym zmierza 
Spóùdzielnia, jest caùy czas dobrze oceniany (wyniki gùosowañ 
zamieszczone zostaùy na str. 2). 

W tym roku Walne Zgromadzenie dodatkowo zajmowaùo siæ 
wyborem czùonków Rady Nadzorczej kadencji 2025-2028.  
Po przeprowadzonym gùosowaniu do Rady Nadzorczej weszli: Bogucka 
Boýena, Chmielewski Józef, Gojka Anna, Górska Barbara, 
Kiersznikiewicz Leszek, Lipowski Edward, Ùuczak Roman, Murawski 
Sùawomir, Szlagowski Ryszard, Szymañski Sylwester, Úmiejkowski 
Marcin. To oni, decyzjà WZ naszej Spóùdzielni, bædà reprezentowaã 
czùonków Spóùdzielni przez trzy kolejne lata. 

18 czerwca br. odbyùo siæ juý pierwsze posiedzenie nowej Rady, 
podczas którego wybrano prezydium Rady Nadzorczej. 
Przewodniczàcym Rady zostaù p. Marcin Úmiejkowski, zastæpcà 
przewodniczàcego p. Józef Chmielewski, a sekretarzem p. Leszek 
Kierniszkiewicz. 

Nastæpnie Rada wybraùa ze swojego grona przewodniczàcych 
poszczególnych Komisji. I tak przewodniczàcym Komisji Rewizyjnej 
zostaù p. Sylwester Szymañski, a Komisji Spoùeczno-Samorzàdowej  
p. Roman Ùuczak. W Komisji Spoùeczno-Samorzàdowej pracowaã bædà 
takýe p. Ryszard Szlagowski, p. Anna Gojka i p. Sùawomir Murawski. 
Natomiast czùonkowie Komisji Rewizyjnej i przedstawiciele Rady  
w komisji przetargowej zostanà wybrani podczas kolejnego posiedzenia 
Rady. 

W trakcie swojego posiedzenia, nowo ukonstytuowana Rada 
Nadzorcza omówiùa równieý bieýàcà dziaùalnoúã Spóùdzielni  
oraz podsumowaùa organizacjæ i przebieg Walnego Zgromadzenia, 
które odbyùo siæ w dniach 10-12.06.2025 r.
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Od kilku sezonów, na terenie kraju, w tym naszego 
osiedla zanotowano problem z plagà ãmy 
bukszpanowej, która – juý teraz to wiemy – zniszczyùa 
znacznà czæúã nasadzeñ bukszpanu.  
Ãma bukszpanowa to zmora wielu ogrodników.  
Ten inwazyjny szkodnik potrafi w krótkim czasie 
zniszczyã krzewy bukszpanu, pozostawiajàc po sobie 
jedynie suche gaùàzki. I tak wùaúnie staùo siæ u nas.  
Na terenach wspólnych pracownicy Administracji  
na bieýàco usuwajà uschniæte krzaki tego gatunku 
roúlin. 

W zwiàzku z powyýszym, Administracja Osiedla 
Janowo prosi uýytkowników ogródków 
przydomowych o usuniæcie bukszpanów 
zaatakowanych przez ãmæ bukszpanowà.  
W przypadku, gdy roúlina jeszcze ma ýywe pædy, 
wymaga jest podjæcie konkretnych dziaùañ,  
aby uratowaã roúlinæ lub zapobiec rozprzestrzenianiu 
siæ szkodnika. Konieczne jest usuniæcie 
zainfekowanych pædów i liúci, a nastæpnie dokonanie 

oprysków. Niestety w skrajnych przypadkach,  
gdy krzew jest bardzo zniszczony, naleýy wyciàã go  
w caùoúci, a ziemiæ starannie oczyúciã z uschniætych 
roúlin. 

Administracja Osiedla
 

WZROST CEN CIEPLA 
 

Od 1 lipca 2025 roku nie bædzie juý rzàdowej tarczy ograniczajàcej wzrost cen ciepùa dla gospodarstw domowych. 
Ustawa z dnia 15 wrzeúnia 2022 r. o szczególnych rozwiàzaniach w zakresie niektórych êródeù ciepùa w zwiàzku  
z sytuacjà na rynku paliw, której celem byùo wsparcie dla Odbiorców poprzez zmniejszenie obciàýeñ finansowych 
zwiàzanych z opùatami za dostarczone ciepùo, zakùadaùa pomoc do 30.06.2025 r. 

Spóùdzielnia w maju 2025 r. skierowaùa pismo do Prezesa Rady Ministrów oraz Ministerstwa Klimatu i Úrodowiska 
sygnalizujàce o tej sytuacji, jednak do dnia dzisiejszego nie otrzymaliúmy ýadnej odpowiedzi. 

Wystàpiù w tej sprawie równieý Zwiàzek Rewizyjny Spóùdzielni Mieszkaniowych RP oraz Izba Gospodarcza 
Ciepùownictwo Polskie, gdyý wzrost opùat obejmie miliony odbiorców. Na dzieñ wydania biuletynu „Nasze Sprawy”  
nie otrzymaliúmy informacji (w tym równieý prasowych), czy ochrona bædzie kontynuowana. 

Zatem od 1 lipca 2025 r. zostanà wystawione nowe wymiary opùat czynszowych zawierajàce obciàýanie 
mieszkañców za ciepùo zgodnie ze standardowà taryfà, co oznacza dla mieszkañców wzrost opùat. 
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Podczas tegorocznych zebrañ Walnego 
Zgromadzenia mieszkañcy podjæli uchwaùæ w sprawie 
oznaczenia najwyýszej sumy zobowiàzañ,  
jakà Spóùdzielnia moýe zaciàgnàã przy realizacji 
projektów w ramach programu Dostæpnoúã Plus,  
która to przedùuýyùa takà zgodæ podjætà w ubiegùym roku. 
Jest to element niezbædny do skorzystania  
z preferencyjnej poýyczki na montaý wind w budynkach 
przy ul. Stoczniowców 5 i ul. Pomorskiej 3. 

Jak pisaliúmy i wyjaúniamy na bieýàco mieszkañcom 
obu budynków, pozyskanie tej poýyczki z BGK  
i przy okazji dofinansowania PFRON, jest procesem 
zùoýonym i jak siæ okazuje bardzo czasochùonnym,  
na którego niektóre elementy nie mamy niestety wpùywu.  

W przypadku budynku Stoczniowców 5, zostaù 
zùoýony wniosek do PFRON, dla którego otrzymaliúmy 
promesæ dofinansowania w wysokoúci ponad 186 tysiæcy 
zùotych – a wiæc na ponad poùowæ planowanych kosztów. 
Pod koniec marca br. wùoýony zostaù teý wniosek  
o poýyczkæ do instytucji finansujàcej wyùonionej przez 
Bank Gospodarstwa Krajowego. Jak zapewne Pañstwo 
pamiætajà, w paêdzierniku 2024 r. Bank Gospodarstwa 
Krajowego, mimo posiadanych zawartych umów  
z instytucjami finansujàcymi, które rozpatrywaùy wnioski 
do 3 milionów zùotych, w tym dotyczàcy budynku 
Stoczniowców 5, ogùosiù przetarg na wyùonienie nowych 
instytucji.  

Z tego wzglædu procedury zwiàzane z przyjmowaniem  
i rozpatrywaniem wniosków zostaùy caùkowicie 
wstrzymane. Jak tylko nowa instytucja (pn. Fundusz 
Regionu Waùbrzyskiego) zostaùa wybrana i otwarto nabór 
wniosków – Spóùdzielnia niezwùocznie go zùoýyùa. 
Aktualnie nadal czekamy na rozpatrzenie naszego 
wniosku i kontaktujemy siæ regularnie z poúrednikiem 
BGK na jakim etapie jest jego realizacja. 

Natomiast, w przypadku montaýu windy w budynku 
przy ul. Pomorskiej 3, ogùoszony zostaù przetarg  
w wyniku, którego wybrana zostaùa firma OTIS, z którà 
zostaùa podpisana umowa na montaý windy i wykonanie 
niezbædnych prac. 

Na rok 2025 na realizacjæ projektów w ramach 
Programu Dostæpnoúã Plus przewidzianych jest ponad 
80 milionów zù, z czego na razie uruchomiono  
20 milionów zù. Z informacji pozyskanych z BGK wynika, 
ýe najprawdopodobniej niebawem zostanie uruchomiona 
kolejna transza pieniædzy na wnioski. Ponadto  
na przeùomie sierpnia i wrzeúnia majà zostaã wyùonione 
kolejne dwie instytucje do przyjmowania wniosków,  
co ma usprawniã caùy proces. 

Zarzàd Spóùdzielni zdaje sobie sprawæ, ýe realizacja 
przedsiæwziæã jest bardzo oczekiwana  
przez mieszkañców. Niemniej jednak, z uwagi na zakres  
i procedury niezaleýne od Spóùdzielni, jest procesem 
dùugotrwaùym i wymagajàcym. Redakcja 

 

 
 

Urzàd Miasta ogùosiù kolejnà edycjæ Budýetu 
Obywatelskiego, w ramach którego zostaù zùoýony projekt  
inwestycyjny pn. „Remont ul. Pomorskiej i ul. Kujawskiej 
– etap I”. Chcielibyúmy poinformowaã, iý przeszedù  
on pozytywnie ocenæ formalnà i merytorycznà. 
Przewiduje on remont osiedlowej czæúci ulicy Pomorskiej 
od wjazdu z ul. Pomorskiej (naprzeciwko Lidla) wzdùuý 
budynku Pomorska 5 do pawilonów handlowo-
usùugowych przy ul. Pomorskiej 11,13 wraz z dojazdem 
do przybudówki budynku Pomorska 3,  
w której funkcjonuje placówka Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej. Dalsze etapy w zaleýnoúci od moýliwoúci 
finansowych bædà przewidywaùy remont ulicy Kujawskiej 
wzdùuý budynku nr 15 w kierunku wyjazdu  

na ul. Pomorskà oraz wzdùuý budynków nr 4 i 2. Ulice  
te sà w bardzo zùym stanie technicznym, a bieýàce 
drobne naprawy nie niwelujà znaczàcej i postæpujàcej 
degradacji nawierzchni. Ponadto ulice te poùoýone  
sà w gæsto zaludnionym obszarze z duýym natæýeniem 
ruchu drogowego i stanowià dojazd do licznych lokali 
usùugowych, poczty, biblioteki miejskiej, placówek 
kulturalno-dydaktycznych, placówek oúwiatowych. 
Realizacja tego projektu jest bardzo istotna. Moýemy  
to osiàgnàã licznie bioràc udziaù w gùosowaniu. 

Komisja do spraw Budýetu Obywatelskiego ogùosi listy 
projektów poddanych pod gùosowanie do 11.08.2025 r. 
Gùosowanie odbywaã siæ bædzie w dniach  
od 08.09.2025 r. do 21.09.2025 r.  na stronie internetowej: 

www.rumia.budzet-obywatelski.org oraz 
w wybranych punktach na terenie 
miasta. W gùosowaniu mogà braã udziaù 
wszyscy mieszkañcy miasta Rumi. 
Kaýdy mieszkaniec miasta Rumi moýe 
oddaã jeden gùos  
na projekt inwestycyjny, jeden gùos  
na projekt prospoùeczny oraz jeden gùos 
na projekt zielony. Gùosowanie 
przeprowadza siæ poprzez wypeùnienie 
interaktywnego formularza  
do gùosowania, dostæpnego na portalu 
do gùosowania Budýetu Obywatelskiego  
lub poprzez oddanie karty  
do gùosowania w formie papierowej 
dostæpnej w wyznaczonych przez 
Burmistrza Miasta Rumi punktach  
do gùosowania. A wyniki poznamy 
koñcowe poznamy 15 paêdziernika br. 

Redakcja
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Mili Pañstwo! 
Na naszym osiedlu zieleñ w rozkwicie. Trwajà prace  

w ogródkach przydomowych, przyozdabiamy kwiatami 
balkony. Do Spóùdzielni ostatnimi dniami spùywaùy 
zapytania o nasz ulubiony konkurs. A wiæc s tartujemy! 
Jak co roku zachæcamy Pañstwa do udziaùu  
w organizowanym przez Komisjæ  
Spoùeczno-Samorzàdowà Rady Nadzorczej naszej 
Spóùdzielni „Konkursie na Najpiækniejszy Ogród i Balkon 
SM Janowo”. Co roku podkreúlamy, ýe konkurs ten 
zaistniaù dziæki úp. Aleksandrowi Kubinie i co roku czeka 
na jego rozpoczæcie wielu mieszkañców.  

W tym roku czùonkowie Komisji szczególnie zachæcajà 
osoby, które do tej pory nie braùy udziaùu w konkursie  
do wysyùania swoich zgùoszeñ. Wszyscy miùoúnicy zieleni 
mogà zgùaszaã swój bàdê czyjú (jednak za zgodà 
wùaúciciela) balkon lub ogródek do koñca lipca 2025 r.  
Po tym czasie przewodniczàcy Komisji  
Spoùeczno-Samorzàdowej p. Roman Ùuczak  
wraz z czùonkami komisji w skùadzie: Anna Gojka, 
Sùawomir Murawski i Ryszard Szlagowski bædà 
weryfikowaã przyjæte zgùoszenia oraz dodatkowo 
wybieraã ogródki i balkony, które wyróýniaùy siæ na tle 
innych, podczas spaceru na terenie osiedla Janowo.  
Po tym czasie wybrane zostanà najpiækniejsze 
aranýacje. Zgùoszenia przyjmujemy za poúrednictwem 
poczty elektronicznej pod adresem e-mail:  
ns@smj-rumia.pl, bàdê w formie papierowej  
do sekretariatu biura Spóùdzielni lub do skrzynki 

umieszczonej przy wejúciu do biura Spóùdzielni. 
Zgùoszenia przyjmujemy do 31 lipca br. Mile widziane 
zdjæcia (max. 5 sztuk). Prosimy koniecznie podaã  
w zgùoszeniu numer kontaktowy do osoby bioràcej udziaù 
w konkursie. Komisja dokona wyboru najpiækniejszych 
aranýacji. Osoby wyróýnione otrzymajà atrakcyjne 
nagrody.  

 
Z konkursowymi pozdrowieniami 

Komisja Spoùeczno-Samorzàdowa 
Rady Nadzorczej SM „Janowo”. 

 

CZYSZCZENIE PROFESJONALNE DYWANÓW, 

wykùadzin i tapicerek meblowych SINDBAD  

tel. 601-416-463 
 

ZAMIENIÆ MIESZKANIE 32 m2 na 3 piætrze  

z ul. Pomorskiej 3 na mieszkanie w Rumi Janowie 

tel. 537-670-85

 

NASZE SPRAWY

 

 

HARMONOGRAM WYWOZU 
WIELKOGABARYTÓW 

 

Odpady gabarytowe z osiedla sà odbierane przez PUK 
Rumia dwa razy w miesiàcu z kaýdej jednostki  
na terenie osiedla w nastæpujàcych terminach: 

 

W PIERWSZY I TRZECI WTOREK MIESIÀCA  
Z JEDNOSTKI D 

dot. budynków przy ul. Gdañskiej 22-28, Katowickiej, 
Kujawskiej, Pomorskiej, 

 

W PIERWSZÀ I TRZECIÀ ÚRODÆ MIESIÀCA  
Z JEDNOSTKI E 

dot. budynków przy ul. Dàbrowskiego, Dokerów, 
Gdañskiej 4-20, Stoczniowców, 

 

W DRUGI I CZWARTY CZWARTEK MIESIÀCA  
Z JEDNOSTKI C I OSIEDLA CENTRUM  
dot. budynków przy ul. Elblàskiej, Gdañskiej  

31-47, Gdyñskiej, Krakowskiej, Opolskiej, Poznañskiej, 
Szczeciñskiej, Warszawskiej, Wileñskiej, Wrocùawskiej. 

 

Wywozy w LIPCU z jednostki D zaplanowane  
sà na 1 i 15 lipca, z jednostki E na 2 i 16 lipca,  
natomiast z terenu Jednostki C i Osiedla 
Centrum – 10 i 24 lipca br. 

 

Prosimy o wynoszenie gabarytów – w miaræ moýliwoúci 
– na dzieñ przed planowanym odbiorem. 
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